



**TEEKKARIEN LVI-KERHO ry**

**Hallituksen kokous 9/2023**

24.10.2023 Klo 17:00, Otaniemi

**Läsnä:**

Puheenjohtaja: Mette Soittila

Isäntä: Aleksi Mattila

Excumestari: Joonas Hukkanen

Rahis: Simon Shiferaw

**Etänä:**

Sihteeri: Hugo Tamm

Tekninen assistentti: Tuomas Kerminen

Tekninen assistentti: Juha Erholm

Emäntä: Amanda Saukkonen

Varapuheenjohtaja: Pinja Koskinen

Excumestari: Petja Sereda

**ESITYSLISTA**

**1. Kokouksen avaus**

- Puheenjohtaja avasi kokouksen 17.14

**2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus**

- Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi

**3. Kokouksen järjestäytyminen**

- Kokouksen puheenjohtajana toimii Mette Soittila ja sihteerinä Mette.

**4. Työjärjestys**

**5. Edellisen kokouksen pöytäkirja**

- Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin.

**6. Kuulumiskierros**

- Kaikille kuuluu hyvää

**7. Ilmoitusasiat**

- Anu ja Janika menee erikseen syömään, Mette vie heidät
- noin. 50e/henkilö

## **8. Talousasiat**

### **a. Vuju sponsoreiden laskutus**

- Yksi maksamaton henkilö

### **b. Energiasaunan sponsorin maksu 300e tulematta**

- Maksettu

### **c. Wappuboolista odotetaan maksuja/laskuja**

- Simon tasaa heti kun ehtii

### **d. Tarkastellaan ajankohtaista rahatilannetta**

- Tilillä 7252e
- Tulevat menot:
  - VVS-träff -400e
  - Pikkujoulut ja vaalikokous -500e
  - Muut menot:
    - Kiitos kokous -500e (50/henkilö)
- Jää 5800e

- Kohdennetaan ensivuoden excuun, eli lisätään budjettiin

## **9. Menneet tapahtumat**

### **a. Maisterit bisselle**

- Uusia potentiaalisia kerholaisia ja hallituslaisia bongattu

## **10. Tulevat tapahtumat**

### **a. Climecon excu**

- Siirretty ensi vuoden alkuun
- 25.1.2024

### **b. Paneeli tapahtuma (LIVIN ja TEK:in alumnit)**

- Edelleen ei edennyt eli ei varmaan toteudu

### **c. VVS-Träff**

- **2.11. klo 17-00 Rantsulla (Hallituslaiset paikalle 15.30!!!)**
- Järjestetään yhdessä Arcadan HEET ja Metropolian kanssa
- Tila + palju 480e
- Kaljaa ja hodareita
- Kerho maksaa 400e
- Alustavan tiedotukset laitettu

- Kerhon esittäytyminen
- Keittiövuoro on kiertävä (Ruoan valmistus, juomien anniskelu)
- **Loppusiivous yhteisvoimin!**

#### **d. Rakennusten Energiaseminaari**

- 31.10 Pikku Finlandiassa
- Järjestetään yhdessä SuLVIn ja VVS:n kanssa
- Avustajia tarvitaan
  - Aamu 7-12 (6 hlö)
    - Juha Erholm
    - Simon Shiferaw
    - Tuomas Mattila
    - Emil Nystedt
    - Siiri Rantala
    - Pinja Koskinen
  - Ilta 12-17 (4 hlö)
    - Amanda Saukkonen
    - Mette Soittila
    - Onni Vepsäläinen
    - Jani Kuusimäki
- Lounas ja kahvit kuuluu kaikille
- Kerholle 800e korvaus

### **11. Sisäasiat**

- **IDA ICE koulutus**
  - Joonas on yhteydessä
- **Uudet nettisivut**
  - Kide-appi on!!Voidaan siirtyä vuoden vaihteessa. Jäsenet ja tapahtumat sinne.
  - Simon hoitaa
- **Sääntöesitys**
  - Tehty, Simon kirjoittaa puhtaaksi ja laittaa muille ennen ensimmäistä vaalikokousta. Uusi sääntöehdotus lähetetään vaalikokouskutsussa viikkoa ennen vaalikokousta.
- **Jäsenmaksu**
  - 5e, ehdotetaan vaalikokouksessa, että otetaan takaisin
  - Samalla saa haalarimerkin (vuosittain vaihtuva haalarimerkki)
- **Uudet tilat**
  - Kiinnostaako?
  - Amanda selvittää

- **Vuosikokous**
  - 7.11 ensimmäinen vuosikokous
  - 29.11 toinen vuosikokous (vaalikokous) tila varattu! Otakaari 20
  - Ennen ensimmäistä vuosikokousta pitää lähettää kutsu kaikille jäsenille viikko etukäteen
- **Ulkomaan excursio**
  - Aleksi kertoo vaihtoehtoista
  - Varsova
  - 27.-29.2.2024 Warsaw HVAC Expo -messut
  - Puolan isoimmat LVI-messut
  - 12-15 henkilöä, pitää sitoutua järkkäämään ja lehden tekemiseen jälkeensä.
- **Ensi vuoden hallitukseen kiinnostuneita**
  - Amanda, Joonas, Simon, Tuomas
  - Uusia ainakin: Tuomas Mattila, Emil Nystedt, Siiri Rantala
  - Hallituspaikka FORMS, Joonas kysyy Antilta

## 12. Ulkoasiat

### 13. META

#### a. Riston kokous

- **Toimintaa ulkomaalaisille opiskelijoille**
  - Lisätään ulkomaalaisille mahdollisuuksia osallistua toimintaan, voidaan järjestää englanninkielisiä tapahtumia
  - Suvi Jämsälle tietoa meistä englanniksi, hän välittää opiskelijoille
  - Jatko-opiskelijoille tutustumisilta/info englanniksi syksyn alussa
  - Pystytään järjestämään jotain excuja englanniksi, infotaan heille tästä jos järjestyy
  - Pyydetään heitä liittymään tg chatiin, josta he näkee englanninkieliset tapahtumat
  - IDA ICE englanniksi, jos pystyy
- **Labra esittely Ristolta**
  - Tammikuussa
  - Pinja kyselee päiviä
- **Vujuista**
  - ei oltu tarpeeksi ajoissa mainostettu, tai tarpeeksi "ammattimaisesti"
- **DI-aiheet**
  - nopeammin eteenpäin

- infotaan jos paikka mennyt tai ei
- **Voidaan ehdottaa myös muuta yhteistyötä**

**b. Vuju testamenttiin**

- Kutsuvieras kutsut jatkossa ystäväkerhoille yms.

**14. Seuraava kokous**

- Hallituksen kokous: 7.11 klo 17-18
- Vuosikokous: 7-11 klo 18-19

**15. Kokouksen päättäminen**

- Puheenjohtaja päätti kokouksen 18.59

VAKUUDEKSI

---

Mette Soittila, Puheenjohtaja

---

Hugo Tamm, sihteeri

---

Simon Shiferaw, rahastonhoitaja